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Store Heddinge Tennisklub
Generalforsamling, mandag den 15. februar 2023
Stevnshallen mødelokale II kl. 19.00

Referat  :  

1. Valg af dirigent.

Kim M. (formand) blev valgt som dirigent.

2. Formandens beretning.
Kim gennemgik formandens beretning for 2022. Se vedhæftet.
Beretningen blev godkendt uden kommentarer.

3. Fremlæggelse af regnskab til godkendelse.
Kim fremlagde regnskabet i Jørgen Stens fravær. Se vedhæftet.

Kommentar til budget.
Istandsættelse af baner er sat højt til 30,000. Vedtaget at sætte til 23,000 i stedet, som er gennemsnit
for 2021 og 2022
Afhængig af beslutning i punkt 4, så skal budgettet evt. Opdateres for dette.

4. Indkomne forslag
a) Lønhonorar til bestyrelsesmedlemmer

For at trække flere aktive kræfter til bestyrelsen og honerer arbejdet blev det 
besluttet, at bestyrelsesmedlemmer ud over kontingent får 3000 kr.
Honareret udbetales til aktive bestyrelsesmedlemmer i slutningen af regnskabsåret.

5. Fastsættelse af kontingent.

Bestyrelsen foreslår følgende ontingent:

Seniorer: kr. 600
Ægtepar/samlevende: kr. 900
Familieordning (par & børn u/13 år): kr. 950
Familie med unge hjemmeboende  18-
25 år (ekstra per hjemmeboende)

kr. 300

Unge (over 13 år): kr. 100
Børn (under 13 år): kr. 50

7. Valg til bestyrelsen.
Der skal vælges 2 nye bestyrelsesmedlemmer. 
Jesper Blådal har inden generalforsamlingen meldt sig til bestyrelsen, som blev valgt.
Der var ingen på generalforsamlingen der meldte sig, så der mangler stadig et 
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bestyrelsesmedlem.
Bestyrelsen takker Jørgen Sten for sin indsats som kasserer de sidste mange år.

8. Valg af suppleanter.
Grundet aflysning af generalforsamling i 2021 grundet Corona blev begge suppleanter valgt 
ind sidste år, hvor normalt vælges de to suppleanter forskudt med et år (og for 2 år).
Mia Jensen genvælges og fortsætter for 2 årig periode fra i år.

John Hansen fortsætter som suppleant dette år med og er på valg til næste år.

9. Valg af revisorer.
På valg er John Hansen & Lars 
Reimer. Bestyrelsen foreslår genvalg, 
og John og Lars har accepteret.
Forslaget blev vedtaget.

10. Eventuelt.

Et nyt redskabsskur blev vendt på generalforsamlingen ift. Tyverisikring og mere plads. 
Bestyrelsen kigger mere på dette i løbet af året.


